
 

 

STYRELSEMÖTE 2020-09-28 

Närvarande på Sportan: Rikard Berglund, Robin Glöggler, Gustav Lindberg 
Närvarande via Teams: Anna Lindqvist, Jenny Wall, Peter Lexander, Lillemor Eriksson 
 

1) Gick igenom senaste mötesprotokollet 
2) EKONOMI – Ser fortfarande bra ut. Ligger + men Covid-19 har påverkat märkbart. Hoppas på ett 0-resultat vid 

årets slut. Mötet beslutar att bevilja anställd Lillemor Eriksson Friskvårdsbidrag (årskort parkbadet) samt 
terminalglasögon. Är ca 7000 kr i obetalda medl.avgifter i dagsläget. Anna försöker hinna städa i registret tills 
nästa möte. Ang. lagkassa för fd F 09/10, som flyttade till Storvik, pratas det tydligen fortfarande runt och 
strunt lite väl mycket ute på byn trots att KSK erbjöd sig att betala för en avslutning i våras – dock utan 
respons. Rikard försöker få till ett möte med Emil och Anders som är ansvariga för laget eftersom de inte kallat 
till möte som de lovade. 

3) FOTBOLL – Många bollar skjuts över järnvägen! Måste försöka få till ett skyddsnät bakom målet mot järnvägen 
(ca 27x7 meter). Försöka få en offert på nät+stolpar (Scancord) och sedan försöka få bidrag från Göranssonska 
stiftelserna. Lillemor kollar med Göranssons vart de fått sina stolpar och nät från. 
Herrar – Säsongen avslutad. Vann div.6 genom att gå obesegrade genom hela seriespelet och spelar div.5 
nästa år. Startar kontraktskrivningar inför nästa redan nu i början på oktober.  
Dam – Kör fortfarande med bra uppslutning på träningar. Dock har det blivit en liten klyfta i gruppen mellan 
de som vill satsa lite allvarligare och de som bara vill träna och ha roligt då det var sagt så från början. . Är lite 
svajigt i gruppen nu så vi får se vart det landar.  
Ungdom – Serierna avslutas denna vecka. P-07 har kämpat sig genom hela säsongen med hjälp av samarbete 
med både Järbo IF och Storviks IF då man tappade flera spelare under säsongen. Kommer att försöka få till ett 
fast samarbete med Storviks IF till nästa säsong. Lillemor ber alla ungdomsledare att skicka in verksamhets-
berättelser för den gångna säsongen 

4) KANSLIET – Lillemor jobbar hemifrån men är upp på Sportan med jämna mellanrum. Får ofta städa och diska 
då det ofta ser bedrövligt ut i köket. ALLA måste börja ta reda på efter sig igen för det är inte OK att bara 
lämna allt! 

5) SPORTHALLEN – Målsättningen är att kunna hålla Sporthallen öppen även vintertid. Har tabata som tycker att 
gymnastikhallen börjar bli för liten – kanske även kunna köra innebandy på motionsnivå? 
Peter har kontakt med ett företag som skulle kunna sponsra med slang och grävning för att kunna få elen 
dragen till nya matchuret. Robin har ett företag som sponsrar med kabel till detta. Företaget som ska gräva 
måste dock först veta vad marken består av där det ska grävas. Rikard och Peter tar tag i med att kolla upp 
detta så fort som möjligt. 

6) SKIDORNA – Drar igång barmarksträningen 4/10. Planerar att ha ett läger gemensamt med Järbo IF i slutet på 
november.  

7) SKIDSTUGAN – Är lite småfix kvar men så gott som färdig. Besiktning kommer att ske så snart allt är klart.  
8) COVID-19 – Inga nya direktiv har kommit. Kommer med största sannolikhet även att påverka skidornas 

aktiviteter i vinter. 
9) ANSÖKAN kompensationsstöd Covid-19 kvartal 3 och 4 2020. Juli-sept  ska ansökas 201015-201026 och för 

okt-dec öppnas ansökan i jan-21. Lillemor kollar på detta. 
10) REPSKAPSMÖTE 18/11 – Mattias Hansson från herr-laget kommer att gå på detta. 
11) UTVÄRDERINGS-MÖTE UNGDOMSFOTBOLLEN – inte klart om någon kan gå. Lillemor skickar och kollar med 

Jonas. 
12) CAMPCATION – ett företag som kontaktat kansliet med förfrågan om att få annonsera om bokningar på 

campingvistelser på vår hemsida mot procentuell ersättning. Vi ska inte behöva göra något mer än att hålla 
vår hemsida tillgänglig för deras annonsering. Lillemor kollar lite mer på detta. Måste påpeka för dem att vi 
inte innehar F-skatt. 

 



 
 

13) KSK-LOTT – 18 lediga lotter dags dato. Lillemor fixar en 300-ring att anordna live-dragningen med. Kollar även 
lite på mat. 

14) ARRENDE/ÄGARSKAP SPORTHALLEN-SPORTVALLEN – Erik Wilhelmsson har varit i kontakt med Rikard ang. 
detta. KSK äger Sporthallen, fristående längan,  11-manna planen samt del av 7-manna planen. Arrenderar del 
av 7-manna planen + lite mark. Arrenderar även stugan, spår osv vid skidanläggningen. Undersökningen 
handlar om kommunal service till idrottsanläggningar. Vi kan då bli av med servicen då Göranssonska klipper 
våra planer - klipptåget. Lillemor kollar upp vad vi skulle få betala för detta om det dras in. 

15) ÖVRIGT – Lillemor återbetalar förskottsbetalning på 500 kr för uthyrning 12/5 som blev inställd pga Covid-19. 
16) NÄSTA STYRELSEMÖTE 2020-10-26 kl. 18.30 i Skidstugan så att vi kan kolla anslutning inför lottskivan! 
17) Mötet avslutades. 

 
 
 
 
   Vid pennan:    Lillemor Eriksson 


